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 روزنامه اقتصاد کیش

ورزشی

جایــی کــه لغــزش مربیــان در باشــگاه های مختلــف یکــی از اولیــن نام هایــی 
را کــه بــه ذهــن مدیــران متبــادر خواهــد کــرد، "محــرم نویدکیــا" خواهــد بود.

ورزشی
گروه ورزشــی- نویدکیا که 
در لیگ های بیســتم و بیست و یکم 
دو عنوان نایب قهرمانی و ســومی با 
سپاهان کســب کرد و با وجود ارائه 
بازی هــای زیبا و تماشاگرپســند، 
دســتش از جام قهرمانی کوتاه ماند، 
در حالــی دومیــن فصــل را دور از 
زمیــن چمن آغــاز می کنــد که به 
مانند فصل گذشــته پیشــنهاداتی از 
باشــگاه های مختلف داشت اما در 
نهایــت قرعه بــه دوری این چهره 
 محبــوب فوتبــال ایــران از لیــگ 

افتاد.
با این حال، بــا توجه به علاقه 
این سرمربی به بازگشت به فوتبال، از 
همین حالا و پیش از شروع مسابقات 

لیــگ برتــر می تــوان از نویدکیا به 
عنوان یکــی از جدی ترین آلترناتیو 
نیمکت های باشگاه های لیگ برتری 

نام برد. 
جایی کــه لغــزش مربیان در 
باشــگاه های مختلف یکی از اولین 
نام هایــی را کــه به ذهــن مدیران 
متبادر خواهد کرد، "محرم نویدکیا" 

خواهد بود.
او که در چهل سالگی نامش به 
عنوان گزینه تیم ملی امید هم مطرح 
شده بود، تا کنون چه به عنوان مربی 
و چــه به عنوان بازیکن در تیمی جز 
سپاهان مشغول به کار نبوده اما بعید 
به نظر می رسد که این طلسم در سال 
جدید ماندگار شود و نویدکیا هم به 

عنوان یک چهره حرفه ای احتمالا کار 
در سایر باشگاه ها را هم آغاز خواهد 

کرد.
البتــه او در همیــن هفته های 
گذشــته هم نامش به عنــوان گزینه 
باشــگاه هایی چون مس رفسنجان و 
ذوب آهن مطرح شــد اما در نهایت 
این باشــگاه ها هدایت تیم هایشــان 
را به ســاکت الهامی و محمد ربیعی 
ســپردند تا یــک علامت ســوال 
جــدی در ذهــن علاقه منــدان به 
 نویدکیــا و دنبال کننــدگان فوتبال 

شکل بگیرد.
آیا نویدکیــا تمایلی به حضور 
در تیمــی باشــگاهی جز ســپاهان 
نــدارد یــا جمع بنــدی نظــرات 

دیگر  باشگاه های  تصمیم گیرندگان 
 به انتخاب گزینه ای دیگر منجر شده 

است. 
برای رسیدن به پاسخ این سوال 
بعید اســت تا انتهای فصل مجبور به 

صبر کردن شویم.
ادوار مختلــف لیگ برتر ایران 
همواره با تغییرات پرشمار سرمربی 
روی نیمکت هــا مواجه شــده و در 
ایــن میــان، نویدکیا هــم بدیهتا به 
عنوان یکی از ســرمربیان شــاخص 
خارج از گــود لیگ، پیشــنهاداتی 
دریافــت خواهــد کــرد و واکنش 
او نســبت بــه آنها، تکلیــف روند 
 کاری اســطوره سپاهان را مشخص 

خواهد کرد.

گروه ورزشــی- وقتی سیامک 
نعمتی از رفتن حرف می زد، یک چهره 
مهم دیگر از نسل طلایی پرسپولیس با 

این تیم وداع می گفت. 
چهره ســیامک نعمتی در زمان 
خروج از دفتر باشــگاه پرسپولیس 
که مــدت کمــی در آنجا 
بود و خیلی زود خبر قطع 
همکاری به او عنوان شــد، 
نشــان می داد تا چه اندازه غم 
دارد و شــاید همین مسئله هم باعث 
شــد بیشــتر از ۵۰ کلمه حرف نزد و 
با گفتن هر آمدنــی، رفتنی هم دارد، 

صحبت های خودش را تمام کند.
سیامک نعمتی به عنوان یک پدیده 
همراه با گادوین منشا که آقای گل شده 
بود، از پیکان به پرســپولیس آمدند و 
انگیزه بالای او کاری کرد تا جایگاهش 
را در ترکیب سرخ پوشــان پیدا کند و 
جزو مهره های کلیدی تیم برانکو شود 
و حالا هم در شرایطی از تیم محبوبش 
می رود که غیر از یک سال، همیشه جام 
گرفته و با عملکردش شماره ۸۸ را در 

ذهن قرمزها به یاد گذاشته است.

درست است که سیامک نعمتی 
از پرسپولیس می رود و شاید خیلی هم 
آنطور که شایســته است از او تجلیل 
نمی شود و اتفاقی از این دست برای او 
رخ نمی دهد، اما یادمان باشــد که این 
نسل پرسپولیس بزرگترین تیم دوران 
این باشگاه را ساخته و کسب ۱۲ جام 
)شامل پنج قهرمانی لیگ برتر(، رکورد 
خارق العاده ای اســت که باید به آن، 
حضور در دو فینال لیگ قهرمانان آسیا 

را اضافه کرد.
در چهار سال اول حضورش در 
پرسپولیس زیر ۲۰ بازی در طول یک 
فصل انجام نداد و همیشه به عنوان یک 
مهره کلیدی از او نام برده می شــد که 
در بیشــتر اوقات حضور در ترکیب 

راتجربه کرد.
 امــا در دو فصــل اخیــر با نظر 
گل محمدی شرایط برای او تغییر کرد 
و شــماره ۸۸ سرخ ها حتی در نیمی از 
بازی ها نیز به کار گرفته نشد که اتفاق 
خوبی برای او نبــود ولی با این حال 
نعمتی در حرف های دیروزش نشان 
داد که علاقه ای به رفتن از پرسپولیس 

نداشت و شــاید مجبور به ترک این 
تیم بود.

اگرچه نســل دهه شصتی ها و 
قدیمی ها نمی توانند این نســل فعلی 
را به عنــوان یک نســل طلایی تر از 
خودشــان بپذیرند، اما بچه های این 
نسل که برخی از آنها بازیکنان معمولی 
به نظر می رسیدند، تاریخ پرسپولیس 
را دگرگون کردنــد و در تمام آمارها 
از اســتقلال رقیب دیرینه شان و البته 

سپاهان جلو زدند. 
بازیکنانی مثل سید جلال حسینی، 
امید عالیشــاه، کمال کامیــــابی نیا، 
علیرضــا بیرانونــد تا علــی علیپور، 
محسن ربیع خــواه، احمد نوراللهی، 
محمدحســین کنعانی زادگان، شجاع 
خلیــل زاده، صادق محرمی، فرشــاد 
احمدزاده و ... که مشارکت جدی در 
موفقیت های پرسپولیس در ۷-۶ سال 

گذشته داشته و دارند.
ســیامک نعمتی از ســـال اول 
حضـورش در پرســپولیس قهرمانی 
را بالای ســر برد و با قهــــرمانی و 
کســب سه گانه در فصل اخیـر هــم 

کارش را به پایان رساند و شــاید اگر در 
دو فصــل گذشــته فروغ چنــدانی 
در ترکیب پرسپولیس نداشت، اما اسم 
او در دیــــواری که افتخارات باشگاه 
را زده اند، سفت شده چــون حضور 
۷-۶ ســاله در تیمــی که ایــن میزان 
 جام را به دســت آورده کار ســاده ای 
نیســت. هافبــک تکنیکی راســت 
پا شــوت زن کــه در تمام پسُــت ها 
دســت برانکــو ایوانکوویچ و یحیی 
گل محمدی را گرفته و از دفاع راست 
تا هافبک میانــی، هجومی، وینگر و 
حتــی مهاجم نوک به میــدان رفته و 

همیشه درخشان ظاهر شده.
 مهم تریــن گل تاریــخ دوران 
ورزشــی خــود در پرســپولیس را 
مقابل الســد قطر به ثمر رســاند و راه 
پرســپولیس را در آسیا همراه کرد، با 
غم زیادی حرف از رفتن می زد و البته 
به تلخ ترین لحظه او در پرســپولیس 
نیز باید اشــاره کــرد؛ اخراج در بازی 
 فینال لیگ قهرمانان آسیا مقابل کاشیما 
آنتلــرز ژاپن.نعمتــی در فصل ۲۰۱۸ 
کــه حضور در تمــام بازی های لیگ 

قهرمانان آســیا را تجربه کرد و جزو 
مهره هــای ثابت تیــم تحت هدایت 
برانکــو بــود، امید زیادی داشــت 
تاریخی تریــن و بی تکرارترین جام 
پرســپولیس را در لیــگ قهرمانان به 
دســت بیاورد ولی شکســت دو بر 
صفــر و اخراج در دقایــق پایانی که 
بخاطر عصبانیت و درگیری با بازیکن 
کاشیما اتفاق افتاد، بدترین خاطره را از 
پرسپولیس برای او بر جای گذاشت؛ 
 درســت مثل خداحافظی ســیامک 

نعمتی!
این نسلِ پرسپولیس بی شباهت 
به نســل ژاوی، اینیستا، بوسکتس و 
... در بارســلونا نیســت که اگرچه در 
خداحافظی طوری از باشگاه می روند 
کــه انــگار دیگر باید جــای خود به 
تازه نفس ها بدهنــد، اما تاریخ خیلی 
بزرگی پشت آنهاست و ماجراجویی 
 آنهــا در جاهای دیگــر ادامه خواهد 

داشت.
ایــن وداع تلخ باید ظاهر زیبایی 
داشته باشد.  پرسپولیس این را به نسل 

طلایی خود بدهکار است.

گروه ورزشی- کیلیان امباپه در 
رونمایی از پیراهن 
دوم پــاری ســن 
ژرمن بــرای فصل آینده 
حضور پیدا کرد.  پاری سن 
ژرمــن با همکاری نایکی صبح امروز 
پیراهن دوم جدید این باشگاه را برای 
فصــل ۲4-۲۰۲3 ارائه کــرد. کیلیان 
امباپه، ســتاره فرانسوی، که شایعات 

زیادی درباره جدایی او از پاری ســن 
ژرمــن و انتقال به رئال مادرید مطرح 
شده، در ویدیوی معرفی این محصول 
شماره ۷ را برتن دارد. امباپه چند هفته 
پیش به باشــگاه اعــلام کرد که فصل 
پیش رو آخرین ســال همکاری اش 
با پاری ســن ژرمن اســت و همین 
موضوع باعث شــد باشگاه تصمیم به 
فروش او در تابســتان امسال بگیرد.با 

ایــن وجود مهاجم جوان در ویدیوی 
معرفی پیراهن جدیــد حضور یافته 
که نشــان می دهد حداقل برای فصل 
آینده در پاریس ماندگار اســت.این 
رونمایی در اولین مسابقه "ما پاریس 
را می پیماییــم - ۱۰ کیلومتر از پاری 
سن ژرمن" انجام شد که صبح امروز 
برگزار شد. در خط شروع، شخصیت 
هایی از دنیــای دوومیدانی و فوتبال 

مانند کستر ســمنیا، لاجی دوکوره و 
زومانا کامارا پیراهن پاری سن ژرمن 
را به تن کردند.لباس سفید پاریس رنگ 
ســنتی این باشــگاه را تکرار می کند. 
همچنین از رنگ قرمز و آبی در پیراهن 
استفاده شــده که از نماد باشگاه الهام 
گرفته است.نشان نمادین پاریس سن 
ژرمن رنگ های باشگاه را با نمادهای 
همیشگی پاریس ترکیب می کند: برج 

ایفل و فلور دولیس)زنبقی که به عنوان 
طرح یا نماد تزئینی استفاده می شود.(

این پیراهن دارای فناوری نایکی 
درای-فیت است که ترکیبی از نوآوری 
های تناســب اندام و پارچه است تا به 
خشک نگه داشتن بدن بازیکنان برای 
بیش از 9۰ دقیقه کمک کند. همچنین 
پارچه تنفس پذیر FIT ADV تبخیر 

عرق بازیکنان را تضمین می کند.

گروه ورزشی- تنش و دودستگی 
در تیم ملی و در ســال حساسی که تک 
تک برد و باخت ها برای المپیکی شدن 
والیبــال ایران مؤثر اســت، حکم تیر 

خلاص را خواهد داشت.
 تیم ملــی والیبال ایران، هفته های 
اول و دوم لیــگ ملت های ۲۰۲3 را با ۲ 
پیروزی و ۶ شکست در حالی پشت سر 
گذاشــت که مشــکل دریافت در تیم 
کاملًا مشــهود بود، در این بین، بیشتر 
کارشناســان و مربیان معتقد بودند که 
جای میلاد عبادی پور در تیم ملی کاملًا 
خالی اســت. ولی ظاهراً نه تن ها اضافه 
شــدن عبادی پور، باری از مشــکلات 
تیم ملی را کمتــر نخواهد کرد بلکه به 
دردســر های بهروز عطایی نیز اضافه 
خواهد شــد، کاپیتان فصل گذشته تیم 
ملی، کادر فنــی فعلی را به هیچ عنوان 

قبول ندارد!
میلاد عبادی پــور در مصاحبه ای 
کــه اخیراً انجام داده، گفته اســت: تیم 
ملی، فقط آقای عطایی نیســت و قطعاً 
ایشــان هم جا هایی متحمل فشــار و 
اســترس می شوند. شــما برای کمک 
کــردن، کادر فنــی را انتخاب می کنید 
و آن ها بایــد جا هایی باتجربه تر عمل 

کننــد. من نمی خواهم بگویم کادر فنی 
ما ضعیف اســت، ولی ما تا اینجا چیز 
خاصــی از کادر فنی و کمک های آقای 
عطایی ندیده ایــم. آقای عطایی نکات 
را به بازیکنــان می گوید، کادر فنی چه 
می گوید؟ کادر فنی ما فقط به بازیکنان 

می گویند "می رسیما، آقا می رسیم"!
عبادی پور نظر مشابهی هم در مورد 
کمک های لهستانی تیم ملی ایران دارد: 
آقای وییتسکی تا پارسال بازیکن بود و 
خودش بازی می کرد، چند دوره، کمک 
سه یا چهار ویتال هینن بود، شما وقتی 
می خواهید والیبال تان پیشــرفت کند 
نمی توانید کســی را بیاورید که تازه دو 

سال است مربی شده است! او همچنین 
در مورد محمود افشاردوست که یکی از 
چهره های مقبول و باسابقه والیبال ایران 
است نیز می گوید: افشاردوست، جزو 
یکی از بهترین کمک مربی های تیم ملی 
ایران بوده اســت، ولی چه زمانی؟ سال 
۲۰۱۰، در حالی که الآن ۲۰۲3 اســت. 
والیبال امروز با ۱3 ســال پیش، زمین تا 
آسمان فرق کرده است، درست است که 
آقای افشاردوست مدرس والیبال بوده 
و دائم آن را پیگیری کرده اســت، ولی 
شرایط مدرس بودن با فشاری که شما 
کنار زمین تحمل می کنید متفاوت است.
عبادی پور، تمرینات خود را برای 

پیوســتن به اردو های بعدی تیم ملی و 
حضور در مســابقات قهرمانی آسیا و 
انتخابی المپیک آغاز کرده اســت، ولی 
هــواداران، منتظر دیــدن او با پیراهن 
شــماره ۲ تیم ملی هســتند، اما چالش 
بزرگ ســرمربی، ایجاد حس احترام از 
طرف عبادی پور به کادر فنی تیم است.

لژیونــر باســابقه والیبــال ایران 
به صراحــت اعــلام کرده اســت که 
کادر فنی، اعــم از داخلی و خارجی را 
قبول نــدارد و خواه ناخواه، تعدادی از 
ملی پوشان نیز تحت تأثیر حرف های او 
قــرار می گیرند. از طرفی، کادر فنی نیز 
تمایلی بــه کار کردن با چنین بازیکنی 
ولو اینکه نامش میلاد عبادی پور باشد، 
نخواهد داشــت، به نظر می رسد پس از 
حضور عبادی پور در تهران، باید منتظر 
اتفاقاتی در تیم ملی والیبال باشیم که با 
توجه به اذعان فدراسیون والیبال مبنی 
بر ضعف کادر فنــی، احتمال تغییر در 

دستیاران عطایی، محتمل تر است.
تنش و دودســتگی در تیم ملی و 
در ســال حساســی که تک تک برد و 
باخت ها برای المپیکی شــدن والیبال 
ایران مؤثر اســت، حکم تیر خلاص را 

خواهد داشت.

گــروه ورزشــی-ملی پوش 
بسکتبال ایران معتقد است که »هاکان 
دمیر« توانایی تکان دادن بسکتبال را 

دارد و باید با او کار کرد.
ســجاد پذیرفته درباره شرایط 
تمرینــی خــود در اردوی تیم ملی 
بســکتبال ایران توضیــح داد: بعد از 
مســابقات ســوپر لیگ باشگاه های 
غرب آسیا که به میزبان دوبی برگزار 
شــد، ۷ تا ۸ روز استراحت داشتیم و 
در همان زمان اردوی تیم ملی با سایر 

نفرات پیگیری می شد.
او ادامــه داد: من و نفراتی چون 
محمد جمشــیدی، بهنام یخچالی، 
سالار منجی و رســول مظفری تازه 
یک هفته  هســت که بــا تیم تمرین 
می کنیــم اما تمرینات پرفشــاری را 
پشــت سر می گذاریم. صبح و بعد از 

ظهر 3 ســاعت تمرین داریم و سطح 
تمرینات خیلی بالا است. همه تلاش 
می کنند انتخاب شــوند. خوشبختانه 
جوانــان و بــا تجربه های بســیار 
خوبی در اردو هســتند که همه آن ها 
 لیاقت پوشــیدن پیراهــن تیم ملی را 

دارند.
پذیرفته در پاسخ به این سوال که 
آیا فشردگی مسابقات می تواند روی 
عملکرد او تاثیر منفی بگذارد یا خیر؟ 
تصریح کرد: می شود این موضوع را 
به دو بخش تقسیم کرد. موضوع اول 
  WASL اینکه به واســطه مسابقات
ما با شــرایط مســابقه ای وارد اردو 
شــدیم و از تمرینات دور نبودیم که 
از این جهت بــرای ما خوب بود. از 
سمت دیگر اما باعث خستگی زیاد ما 
شد. با این حال همه چیز خوب است 

و ســعی می کنیم با تیم و سایر نفرات 
هماهنگ شویم. 

ملی پوش بسکتبال ایران، درباره 
کار کردن با »هاکان دمیر« ترکیه ای نیز 
گفت: سرمربی تیم ملی واقعا خوب 
اســت و دانش بالایی دارد. تمرینات 
خوبــی انجــام می دهیــم و او قطعا 
می تواند بسکتبال ایران را تکان دهد. 
امیدوارم با حضور دمیر، اتفاق خوبی 

در بسکتبال ایران رخ دهد.
پذیرفته در پاســخ به این سوال 
کــه تمرکز اصلی تمرینــات »دمیر« 
روی چه فاکتوری اســت؟ توضیح 
داد: همه بخش های تمرینات خوب 
هســتند، اما در دفاع خیلی پر فشــار 
کار می کنیم و ســرمربی و مربیان به 
ندرت ســوت می زنند. فیزیکی کار 
می کنیــم و اینطور نیســت که با یک 

دست انداختن ساده سوت زده و خطا 
بگیرند. همچنین در حمله هم خیلی 
تاکید می کنند که با سرعت بالا پیش 

رفته و با توپ کار کنیم.
او دربــاره تجربــه کار کردن با 
کمک مربیان ترکیه ای نیز گفت: واقعا 
همه چیز عالی است و کادرفنی خوبی 
داریم. امیدوارم نتایج قابل قبولی هم 

با این تیم کسب کنیم. 
او در رابطه با احتمال ســهمیه 
بندی شــدن بازیکنــان ملی پوش 
بــرای تیم ها از فصل بعد رقابت های 
ســوپر لیگ ایران، اظهار کرد: آقای 
جمشیدی به عنوان نماینده بازیکنان 
نظر خود را در نشســت سازمان لیگ 
ارائه داد که ما هم با او هم نظر هستیم. 
اگر این اتفاق بیفتد به ضرر بازیکنان 

ملی پوش است.

دوری اسطوره فوتبال اصفهان از بالاترین سطح فوتبال در ایران وارد دومین فصل متوالی شده
 و محرم نویدکیا که پنج عنوان قهرمانی او با سپاهان او را به یکی از پرافتخاترین ستاره های لیگ برتر تبدیل 

کرده، لیگ بیست و سوم را هم از جایی جز نیمکت مربیگری شروع خواهد کرد.

نفس او پشت سر همه سرمربیان است؛

آلترناتیو همه نیمکت های 
لیگ بیست و سوم!

وداع بی سروصدا با طلایی ترین نسل تاریخ پرسپولیس

»امباپه« در پاری سن ژرمن ماندنی شد

دروازه بانان فاینورد و اینتراخت در رادار 
شیاطین سرخ

گروه ورزشی- باشگاه منچســتریونایتد بــه دلیل محدودیت بودجه اش 
برای نقل وانتقالات تابستانی قید خرید دروازه بان کامرونی اینتر را زد. با منقضی 
شدن قرارداد داوید دخه آ با منچستریونایتد و تمدید نشدن قرارداد این دروازه بان 
اســپانیایی، مدیران این باشــگاه لیگ برتری در پنجره نقل وانتقالات تابستانی 
جاری به دنبال جذب دروازه بانی جدید اســت. نشریه انگلیسی »ساندی میرر« 
در این خصوص گزارش داد؛ باشگاه منچستریونایتد که آندره اونانا را به عنوان 
اصلی ترین گزینه خود برای جانشینی داوید دخه آ در نظر داشت، حالا به دلیل 
محدودیت هایی که در بودجه خود برای نقل وانتقالات دارد، نظرش را معطوف 
به جذب جاســتین بیلو دروازه بان هلندی و ۲۵ ســاله فاینورد و کوین تراپ 
دروازه بان آلمانی و 3۲ ساله اینتراخت فرانکفورت به عنوان دروازه بان های اول 
و دوم خود در نظر دارند که به ترتیب خریدشــان ۲۰ میلیون یورو و ۱۰ میلیون 
یورو برای منچستریونایتد هزینه خواهد داشت.منچستریونایتد بودجه ای ۱۲۰ 
میلیون یورویی برای نقل وانتقالات تابستانی دارد که ۶۰ میلیون یوروی آن قرار 
است صرف خرید میسون ماونت از چلسی شود و با توجه به محدودیت های 
بازی جوانمردانه مالی، آن ها نمی توانند ۶۰ میلیون دیگر را صرف خرید اونانا از 
اینتر کنند، برای همین نظرشــان را معطوف به جذب گزینه های ارزان قیمت تر 
کرده اند.»میرر« همچنین خبر داد؛ باشــگاه منچستریونایتد احتمال ماندن داوید 
دخه آ در منچستریونایتد را رد نکرده است، اما اریک تنهاخ به مدیران باشگاه گفته 
که این دروازه بان اسپانیایی مهارت لازم برای بازی با پا را ندارد، این در حالی است 
که در سیستم بازی او این ویژگی بسیار مهمی به شمارمی رود، به همین خاطر از 

آن ها خواسته تا در بازار نقل وانتقالات به عنوان خرید دروازه بانی جدید باشند.
سرمربی هلندی شیاطین سرخ همچنین از مدیران باشگاه منچستریونایتد 
خواسته تا زمانی که تکلیف جذب دروازه بان جدید مشخص نشده، با پیوستن 
قطعی دین هندرسون به ناتینگهام فارست موافقت نکنند.در سوی دیگر باشگاه 
النصر خواهان به خدمت گرفتن داوید دخه آ است و به این دروازه بان 3۲ ساله 

پیشنهاد پرداخت دستمزد هفتگی ۲۵۰ هزار پوند در هفته را داده است.

عبادی پور، مشکل جدید عطایی در تیم ملی والیبال!

»دمیر« بسکتبال ایران را تکان می دهد؟
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